
Rada Powiatu Orodziskiego 
Protokół nr V/2024 

z V sesji Rady Powiatu Grodziskiego 

w dniu 29 sierpnia 2024 roku 

V sesja Rady Powiatu Grodziskiego VII kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa 
Powiatu Grodziskiego przy ul. Dalekiej 11Aw Grodzisku Mazowieckim. 

Przed wejściami na salę obrad umieszczone zostały klauzule informacyjne dotyczące 

przetwarzania danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Powiatu 
Grodziskiego w celu realizacji obowiązku transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. 

Klauzula stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu . 

Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego Sławomir Kamiński poinformował, że obrady 
Rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. 1 Otwarcie V sesji Rady Powiatu Grodziskiego, powitanie zaproszonych gości, 
stwierdzenie quorum obrad. 

V sesję Rady Powiatu Grodziskiego o godz. 1700 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu 
Sławomir Kamiński. 

Przewodniczący powitał zaproszonych gości oraz radnych. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych, co stanowiło quorum uprawniające do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

Nieobecny Wiceprzewodniczący Rady Paweł Pieniążek . 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie V sesji Rady Powiatu Grodziskiego, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie 
quorum obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Prezentacja wniosków z sesji, Komisji Rady i stanowisko Zarządu Powiatu. 
4. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie 

Powiatu Grodziskiego za 2023 rok. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1 wyrażenia zgody na oddanie w najem powierzchni Samodzielnego Publicznego 
Specjalistycznego Szpitala Zachodniego im . św. Jana Pawła II w Grodzisku 
Mazowieckim, 

5.2 zmiany składu osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Specjalistycznym Szpitalu Zachodnim im. św. Jana Pawła II w Grodzisku 
Mazowieckim, 

5.3 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Grodziskim 
a Powiatem Pruszkowskim w zakresie przyjęcia zadania publicznego 
z obszaru oświaty i wychowania, polegającego na organizacji nauki religii 
Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego w Rzeczypospolitej Polskiej 
w pozaszkolnym punkcie katechetycznym, 

5.4 zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego na lata 2024-2035, 
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5.5 zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2024 rok, 
5.6 rozpatrzenia wniosku. 

6. Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2024 roku. 
7. Sprawozdania z realizacji planów pracy Komisji stałych Rady Powiatu Grodziskiego 

za I półrocze 2024 roku. 
8. Informacje Zarządu Powiatu Grodziskiego: 

8.1 o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Grodziskiego, 
8.2 o pracy Zarządu w okresie między sesjami. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu Grodziskiego. 
10. Interpelacje i zapytania. 
11. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu Grodziskiego. 
12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie V sesji Rady Powiatu Grodziskiego. 

Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Ad. 3 Prezentacja wniosków z sesji, Komisji Rady i stanowisko Zarządu Powiatu. 

Starosta Marek Wieżbicki w imieniu Zarządu Powiatu odniósł się do następujących kwestii: 

• ewentualnego remontu fragmentu drogi powiatowej w miejscowości Stanisławów, 
w gminie Baranów. Starosta poinformował, że sąsiednie drogi będą remontowane 
przez Gminę jako drogi gminne, natomiast jest fragment drogi powiatowej o długości 
160 metrów, który dobrze byłoby również wyremontować. Starosta dodał, że jesteśmy 
w kontakcie z Panią Wójt, jak i z wykonawcą, który będzie działał na zlecenie Gminy 
i sądzi, że ten wniosek będzie zrealizowany, i ciąg dróg, czyli dwie drogi gminne plus 
w środku odcinek drogi powiatowej, będą stanowiły ciąg całkowicie wyremontowany; 

• rozważenia możliwości zamontowania w Podkowie Leśnej spowalniaczy wskazujących 
prędkość na ulicy Jana Pawła II. Starosta zauważył, że na tej drodze funkcjonują 
światła w rejonie szkoły podstawowej. Niemniej jednak ta sprawa jest otwarta 
i w przypadku ogłoszenia, tak jak to miało miejsce w latach poprzednich, naborów na 
poprawę bezpieczeństwa na drogach, sugestia ta będzie wzięta pod uwagę. Sprawa 
ta zostanie zaproponowana przy ustalaniu projektu budżetu na rok 2025; 

• wykupu gruntów pod budowę ścieżki pieszo-rowerowej w Radoniach na drodze 
powiatowej. Starosta poinformował, że sprawa rzeczywiście jest w Sądzie 
Administracyjnym i została zgłoszona przez dwie osoby. Jednakże, jeżeli chodzi 
o nasze działania i podjęcie kwestii wykupu, to zgodnie z przepisami, w przypadku, gdy 
decyzja ZRiD-owska staje się ostateczna, a to miało miejsce w grudniu tamtego roku, 
to w ciągu trzech miesięcy powinniśmy wypłacić odszkodowania. Sąd Administracyjny 
może orzec ewentualnie w zakresie takim, w jakim dotyczą te odwołania, czyli tylko 
i wyłącznie w zakresie tych osób, które wniosły odwołania. I tu do czasu rozstrzygnięcia 
przez Sąd odszkodowania dla tych osób nie będą wypłacone; 

• odwołanego turnieju, na który były zabezpieczone w budżecie Powiatu środki 
finansowe. Starosta powiedział, że turniej miał organizować Zespół Szkół nr 2 
w Grodzisku. W turnieju tym miały uczestniczyć szkoły z: Austrii, Chorwacji, Francji, 
Hiszpanii, Włoch i Słowenii. Jednakże szkoły te nie wyraziły gotowości udziału 
w turnieju z dwóch powodów, po pierwsze koszty, a po drugie konflikt zbrojny za naszą 
wschodnią granicą. 

Radni nie wnieśli pytań. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa na 
terenie Powiatu Grodziskiego za 2023 rok. 

Sprawozdanie, w formie prezentacji, przedstawił mł. Inspektor Krzysztof Domeradzki, 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Grodzisku Maz. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Joanna Celuch zapytała o nagabywanie, zaczepianie dzieci na terenie gminy Jaktorów 
i Baranów, w ubiegłym roku szkolnym, w miejscach uczęszczanych przez dzieci (np. place 
zabaw, okolice szkół) przez osoby poruszające się samochodami. Czy Policja odnotowała te 
sytuacje i w jaki sposób zadziałała? 

Zastępca Komendanta Krzysztof Domeradzki odpowiedział, że do Policji dotarły takie sygnały. 
Kwestę tę Policja omówiła w tym roku na debacie w Baranowie. Policja zakładała kamery 
w różnych miejscach, np. przy szkołach, jednakże nie udało się tego potwierdzić. Zastępca 
Komendanta zapewnił, że to się skończyło. 

Radna podjęła dyskusję z Zastępcą Komendanta w tej sprawie. 

Radny Marcin Markowski zapytał o niszczenie tamy bobrów na granicy miejscowości Kady 
i Opypy. 

Zastępca Komendanta potwierdził, że było takie zgłoszenie. Policja próbuje złapać osobę 
niszczącą tamę na gorącym uczynku. Sukcesywnie wysyła patrole w ten rejon. 

Radna Wioletta Mechocka zapytała, czy w związku z dużą ilością wywłaszczeń mieszkańców 
z gminy Baranów, konkretnie z miejscowości: Wyczółki , Strumiany, Buszyce, Drybus, Policja 
zauważyła w ostatnim czasie wzmożoną ilość interwencji, jeśli chodzi o te opuszczone 
nieruchomości, głównie te, które nie zostały jeszcze zburzone? 

Zastępca Komendanta odpowiedział, że może nie dużą, ale jest dużo więcej interwencji, jeżeli 
chodzi o dewastację i kradzieże . Jeżeli chodzi o CPK to Policja współpracuje z CPK. Służby 
przeprowadzają tam ćwiczenia. Zdarzają się kradzieże jakichś elementów. 

Innych pytań radni nie wnieśli. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1 wyrażenia zgody na oddanie w najem powierzchni Samodzielnego Publicznego 
Specjalistycznego Szpitala Zachodniego im. św. Jana Pawła II w Grodzisku 
Mazowieckim 

Starosta Marek Wieżbicki odnosząc się do projektu uchwały poinformował m.in., że Szpital 
Zachodni posiłkuje się firmą zewnętrzną w zakresie świadczenia usług teleinformatycznych 
i eksploatacyjnych oprogramowania. Firma, która wygrała procedurę przetargową na 
świadczenie tego typu usług, a jest to firma Telekom Consulting spółka z 0.0., po raz kolejny 
będzie świadczyła te usługi , czyli już ponad 3 lata. W związku z tym Dyrektor Szpitala 
Zachodniego zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody, aby tej firmie wynająć odpłatnie 
pomieszczenie o powierzchni 15,5 m2 na poziomie minus 1 w bloku F3 w budynku Szpitala. 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

Przewodniczący Komisji Promocji Powiatu i Współpracy Europejskiej Sławomir Pietraszek 
poinformował o pozytywnej opinii Komisji. 
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Rada Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę nr 31N/24 w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w najem powierzchni Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Szpitala 
Zachodniego im. św. Jana Pawła II w Grodzisku Mazowieckim (protokół z głosowania 
imiennego radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. Uchwała nr 31N/24 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 
powierzchni Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Szpitala Zachodniego 
im. św. Jana Pawła II w Grodzisku Mazowieckim stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu). 

5.2 zmiany składu osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Specjalistycznym Szpitalu Zachodnim im. św. Jana Pawła II w Grodzisku 
Mazowieckim 

Omawiając projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Specjalistycznym Szpitalu Zachodnim im. św. Jana Pawła " 
w Grodzisku Mazowieckim Starosta Marek Wieżbicki powiedział m.in., że 27 czerwca Rada 
Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Szpitalu 
Zachodnim na kolejną kadencję. W związku z · tym, że na dzień podejmowania uchwały 
Wojewoda Mazowiecki nie delegował swojego przedstawiciela, a wiązało to się z dość dużą 
pracą w tym zakresie, jeżeli chodzi o delegowanie przedstawicieli do wszystkich podmiotów 
na terenie Mazowsza, a ich jest około 250, więc w uchwale z 27 czerwca nie była wymieniona 
osoba wskazana przez Wojewodę. W lipcu, wpłynęła do Starostwa informacja, 
że przedstawicielem Wojewody w Radzie Społecznej będzie Pan Krzysztof Sankiewicz. 
Dlatego też konieczne jest w tej chwili uzupełnienie składu Rady poprzez dopisanie 
przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego. 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wojciech Hardt poinformował, że opinia Komisji 
jest pozytywna. 

Rada Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę nr 32N/24 w sprawie zmiany składu 
osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Specjalistycznym 
Szpitalu Zachodnim im. św. Jana Pawła II w Grodzisku Mazowieckim (protokół 
z głosowania imiennego radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. Uchwała nr 32N/24 w sprawie zmiany składu osobowego Rady 
Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Specjalistycznym Szpitalu Zachodnim 
im. św. Jana Pawła II w Grodzisku Mazowieckim stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu). 

5.3 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Grodziskim 
a Powiatem Pruszkowskim w zakresie przyjęcia zadania publicznego 
z obszaru oświaty i wychowania, polegającego na organizacji nauki religii 
Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego w Rzeczypospolitej Polskiej 
w pozaszkolnym punkcie katechetycznym 

Projekt uchwały przedstawił Wicestarosta Stanisław Firlej. Szczegółowe warunki realizacji 
tego zadania będzie określać, jeżeli Rada Powiatu Grodziskiego wyrazi zgodę, porozumienie 
zawarte pomiędzy Powiatem Grodziskim a Powiatem Pruszkowskim. Zgodnie bowiem 
z paragrafem drugim rozporządzenia Ministra Edukacji w sprawie warunków i sposobu 
organizowania nauki religii w publicznych przedszkolach i szkołach, jeżeli w grupie 
międzyszkolnej lub pozaszkolnym punkcie katechetycznym uczestniczą uczniowie szkół 
prowadzonych przez różne organy, organy te ustalają w drodze porozumienia zasady 
prowadzenia grup lub punktów katechetycznych. Liczba uczniów w punkcie katechetycznym 
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prowadzonym przy szkole numer 2 w Milanówku, to w obecnym roku szkolnym dwie osoby 
z powiatu grodziskiego i będzie jedna osoba z powiatu pruszkowskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiaderny zapytał, czy jako Powiat prowadzimy także inne 
punkty katechetyczne, np. dla prawosławnych, czy to jest jedyny punkt katechetyczny, który 
będziemy prowadzili razem z Powiatem Pruszkowskim? 
Wicestarosta odpowiedział, że według jego wiedzy, na dzień dzisiejszy to jest jedyny punkt, 
a prowadzony jest w związku z wnioskiem rodziców o prowadzenie tego punktu 
katechetycznego. Punkty katechetyczne są uruchamiane na wniosek. 
Radny Sławomir Pietraszek zapytał, jak to wygląda technicznie? 
Wicestarosta odpowiedział, że ta jedna osoba przyjeżdża do punktu katechetycznego przy 
szkole nr 2 w Milanówku. 
Radny Sławomir Pietraszek zapytał także, czy na to jest potrzebna specjalna uchwała? 
Wicestarosta odpowiedział, że uchwała potrzebna jest przede wszystkim na pokrycie kosztów 
katechety, który prowadzi ten punkt katechetyczny. Te koszty są rozdzielane proporcjonalnie 
do liczby uczniów, czyli w tym roku szkolnym 2 do 1. 

Innych pytań ani uwag radni nie wnieśli. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wojciech Hardt poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Rada Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę nr 33N/24 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Grodziskim a Powiatem Pruszkowskim 
w zakresie przyjęcia zadania publicznego z obszaru oświaty i wychowania, 
polegającego na organizacji nauki religii Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego 
w Rzeczypospolitej Polskiej w pozaszkolnym punkcie katechetycznym (protokół 
z głosowania imiennego radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. Uchwała nr 33N/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Powiatem Grodziskim a Powiatem Pruszkowskim w zakresie 
przyjęcia zadania publicznego z obszaru oświaty i wychowania, polegającego na 
organizacji nauki religii Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego w Rzeczypospolitej 
Polskiej w pozaszkolnym punkcie katechetycznym stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu). 

5.4 zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego na lała 2024-2035 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Ewa Szadkowska. Skarbnik poinformowała, 
że w materiałach, które radni otrzymali w ubiegłym tygodniu zmiany dotyczyły załącznika nr 1. 
Przed posiedzeniem Komisji Budżetu i Finansów Publicznych został dopisany załącznik nr 2, 
z uwagi na to, że w wykazie przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej w pozycji 
1.3.2.14 jest wprowadzone zadanie pod nazwą modernizacja pomieszczeń Szpitala 
Zachodniego w Grodzisku Mazowieckim. To przedsięwzięcie realizowane będzie w latach 
2024-2025. Po otwarciu przetargu okazało się, że kwota przeznaczona na wyżej wymienione 
zadanie jest za niska o 17 000,00 zł, dlatego też zmiana ta polega na zwiększeniu kwoty 
przeznaczonej na to zadanie o 17000,00 zł. Łączne nakłady finansowe na to zadanie będą 
wynosiły 7150980,00 zł. W roku 2024 kwota pozostaje bez zmiany, czyli jest to 3 536 990,00 
złotych, natomiast zwiększony jest limit wydatków roku 2025 do kwoty 3 583 990,00 zł. Łączny 
limit zobowiązań wynosi tyle samo, co nakłady finansowe, czyli 7 150 980,00 zł. Następnie 
Skarbnik omówiła zmiany w załączniku nr 1, zgłaszając jednocześnie autopoprawki w 
dochodach i wydatkach. 
Są to następujące kwoty: 

• zwiększenie dochodów i wydatków o 20 873,32 zł w rehabilitacji zawodowej 
i społecznej, jest to zwiększenie dotacji z Gminy Baranów dla warsztatów terapii 
zajęciowej, na prowadzenie zajęć klubowych, 
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• dotacja - pomoc dla cudzoziemców w wysokości 12456,00 zł, 
• 20562,00 zł - zespoły do spraw orzekania o stopniu niepełnosprawności. Tu są 

wprowadzone dwie decyzje Wojewody Mazowieckiego, 
• 28 388,00 zł dla zespołu do spraw orzekania o stopniu niepełnosprawności. Jest to 

dotacja z Powiatu Pruszkowskiego, 
• 19 106,00 zł dotacja dla zespołu ds. orzekania o stopniu niepełnosprawności z Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego, 
• pozostała działalność - kwota 9 240 zł. Jest to zwiększenie dotacji na Kartę Polaka, 
• 1 351,00 zł - zmniejszenie dotacji dla ośrodków wsparcia. 

Po wprowadzeniu autopoprawek i wszystkich zmian w budżecie załącznik numer 1 wieloletniej 
prognozy finansowej dostosowany został do zmian w uchwale budżetowej. Dochody ogółem 
są zwiększane o 1 368 792,32 zł, natomiast wydatki o 1 540 375,32 zł. Dochody ogółem 
wynoszą 197604931,11 zł a wydatki ogółem 218 157 391,19 zł. Wynik budżetu jest ujemny 
i wynosi 20 552 460,08 zł. Wwyniku wprowadzonych zmian zmieniły się też przychody. Zostały 
one zwiększone o 171 583,00 zł. Łącznie po zmianach wynoszą 23 052 460,08 zł. 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Małgorzata Sędzińska 
poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. 

Rada Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę nr 34N/24 w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego na lata 2024-2035 (protokół z głosowania 
imiennego radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. Uchwała nr 34N/24 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Grodziskiego na lata 2024-2035 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu). 

5.5 zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2024 rok 

Do zmian uchwały budżetowej na 2024 rok odniosła się również Skarbnik Powiatu Ewa 
Szadkowska. Skarbnik, podobnie jak przy wieloletniej prognozie finansowej, poprosiła radnych 
o naniesienie autopoprawek. Są to zmiany dotyczące zwiększenia dochodów i wydatków o te 
same kwoty. 

• 20 873,32 zł w rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 
zwiększenie dotacji Gminy Baranów dla warsztatów terapii zajęciowej w Grodzisku 
Mazowieckim, zgodnie z uchwałą Rady Gminy Baranów, 

• 12456,00 zł - pomoc dla cudzoziemców, zwiększenie dotacji, zgodnie z decyzją 
Wojewody Mazowieckiego, 

• 20562,00 - zł - zespoły do spraw orzekania o stopniu niepełnosprawności, zwiększenie 
dotacji, zgodnie z dwoma decyzjami Wojewody Mazowieckiego. Decyzje te dotyczą 
zwiększenia środków na części wynagrodzeniowe dotacji dla jst, jak również bieżącej 
działalności, 

• dwie dotacje z Powiatu Warszawskiego Zachodniego i Powiatu Pruszkowskiego -
przeznaczenie takie jak w decyzjach Wojewody Mazowieckiego. Z Powiatu 
Pruszkowskiego kwota 28388,00 zł a z Powiatu Warszawskiego Zachodniego kwota 
19 106,00 zł, 

• ponadto dotacja zwiększająca dochody i wydatki o 9240,00 zł, zgodnie z decyzją 
Wojewody Mazowieckiego. Ta kwota przeznaczona jest na Kartę Polaka. 

Dochody zmniejszenie - jedna autopoprawka dotycząca zmniejszenia dotacji w wysokości 
1 351,00 zł dla ośrodka wsparcia, tj. kwota zmniejszająca część dotacji na program 
kompleksowy wsparcia dla rodzin "Za życiem". 

6 



Oprócz powyższych autopoprawek Skarbnik wymieniła najistotniejsze zmiany, a mianowicie: 
po stronie dochodów zwiększenie kwota 38 893,00 zł. Wprowadzane są dochody z tytułu kary 
umownej za nieterminowe wykonanie modernizacji ewidencji gruntów. Po stronie dochodów 
zmniejszenie i wydatków zmniejszenie - zmniejsza się dochody związane z odwołaniem 
Międzynarodowego Turnieju Sportowego w Zespole Szkół Technicznych i Licealnych nr 2 
w Grodzisku Mazowieckim o kwotę 262 800,00 zł. 
Wydatki zwiększenie: 216000,00 zł - w drogach publicznych powiatowych - zwiększone są 
wydatki na zadanie rozbudowa drogi powiatowej 1504 w zakresie budowy ścieżki pieszo
rowerowej. Są to środki przeznaczone na wykupy gruntów. 14000,00 zł - wydatki na realizację 
zadania rozbudowa skrzyżowania dróg powiatowych 1507W i 4135W na rondo w Cegłowie, 
Gmina Baranów. Te środki pochodzą m.in. z przesunięcia środków z gospodarki gruntami 
i nieruchomościami w wysokości 196 000,00 zł . Znajdują się one po stronie wydatków 
zmniejszenie, i z wykupów gruntów z innych zadań 34000,00 zł, m.in. z rozbudowy drogi 
powiatowej 3833 w miejscowości Kaski, kwota 4000,00 zł i z rozbudowy drogi powiatowej 
1504 ulicy Średniej w miejscowości Milanówek. 
Następnie, zwiększenie wydatków dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie na kwotę 
28600,00 zł. Jest to zwiększenie na przyznanie dodatków motywacyjnych dla pracowników 
wykonujących zadania z rehabilitacji społecznej, którzy nie zostali objęci dofinansowaniem 
z programów rządowych. I podobne uzasadnienie jest do zwiększenia środków dla zespołu do 
spraw orzekania o stopniu niepełnosprawności na kwotę 64 700,00 zł. Oprócz tego 
zwiększane są środki m.in. dla Zespołu Szkół nr 1 w Milanówku na kwotę 12000,00 zł na 
usunięcie awarii odcinka centralnego ogrzewania zasilającego budynek wolnostojący. 
Wprowadza się również 40 000,00 zł dla Muzeum jako dotacja celowa, na dofinansowanie 
zadania Podkowa Leśna, Stawisko Muzeum, na konserwację okien w pokoju biograficznym 
i na klatce schodowej (po dwa okna). 20000,00 zł dla Publicznego Ogniska Plastycznego. 
Jest to zwiększenie wydatków na dofinansowanie wydania albumów zaprojektowanych przez 
Publiczne Ognisko Plastyczne. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiaderny zapytał o karę umowną za nieterminowe wykonanie 
modernizacji ewidencji gruntów. 

Starosta Marek Wieżbicki wyjaśnił, że co jakiś czas przeprowadza się modernizację ewidencji 
gruntów, żeby porównać to co jest w dokumentach, z tym co jest w terenie. Modernizację 
ewidencji gruntów przeprowadza się poprzez zlecenie firmom specjalistycznym, ponieważ nie 
ma mocy przerobowych, aby takie prace wykonać siłami pracowników Starostwa, więc 
w ramach procedur przetargowych wyłania się firmę do realizacji tego zadania. Jednakże od 
czasu do czasu są problemy, tak jak i w każdym zleceniu, z realizacją prac. Jeżeli firma się 
opóźnia, to w przypadku braku należytej staranności naliczana jest kara za opóźnienia. 

Innych pytań ani uwag radni nie wnieśli. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Małgorzata Sędzińska 
poinformowała, że Komisja pozytywnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę nr 35N/24 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2024 rok (protokół z głosowania imiennego 
radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
Uchwała nr 35N/24 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 
2024 rok stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

5.6 rozpatrzenia wniosku 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marcin 
Markowski, który poinformował, że w dniu 18 czerwca 2024 roku do Starostwa Powiatu 
Grodziskiego wpłynął wniosek Stowarzyszenia Ochrona i Rozwój. Konkretnie był on 
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skierowany do Przewodniczącego Rady Powiatu o powołanie Komisji do spraw Centralnego 
Portu Komunikacyjnego oraz o pomoc prawną dla mieszkańców, którzy objęci są procesem 
wywłaszczeń, w związku z realizacją inwestycji Centralny Port Komunikacyjny. Ten wniosek 
został przekazany do rozpatrzenia do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Na posiedzeniu 
w dniu 26 sierpnia Komisja, w pełnym składzie, przeanalizowała treść wniosku. Przede 
wszystkim Komisja kierowała się regulacjami prawnymi dotyczącymi kompetencji Powiatu 
określonymi w ustawie z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym oraz w ustawie, 
tak zwanej "specu stawie" z dnia 10 maja 2018 r. o Centralnym Porcie Komunikacyjnym. 
Komisja ustaliła, że przede wszystkim kwestie związane z zarządzaniem przygotowania, 
realizacją Centralnego Portu Komunikacyjnego nie należą do kompetencji Powiatu. To jest 
pierwsza rzecz, która jest bardzo ważna. Inwestycja Centralny Port Komunikacyjny jest 
realizowana przez spółkę Skarbu Państwa w oparciu o przepisy szczególne wynikające 
z ustawy z 10 maja 2018 roku. Natomiast Powiat w zakresie swoich kompetencji jest 
zobowiązany jedynie do przygotowania i wydania dokumentów, jako administracja 
samorządowa, z realizacji zadań geodezyjnych, architektoniczno-budowlanych, ochrony 
środowiska i geologii. W zakresie spójności nowych rozwiązań komunikacyjnych uzgadnia 
i na bieżąco nadzoruje, jeżeli chodzi o drogi powiatowe, Zarząd Dróg. Działania Powiatu 
wynikają jedynie z kompetencji administracji samorządowej. Druga kwestia to jest pomoc 
prawna. Na podstawie ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, 
nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej, na terenie powiatu 
grodziskiego działają cztery punkty nieodpłatnej pomocy prawnej, czyli osoby fizyczne, które 
pozostają w trudnej sytuacji materialnej, i nie stać ich na pomoc prawną odpłatną, mogą 
skorzystać z tej pomocy. I w takiej sytuacji jednogłośnie Komisja uznała, żeby nie uwzględniać 
wniosku Stowarzyszenia, ponieważ stworzona by została kolejna komisja, która byłaby po 
prostu martwa. 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

Rada Powiatu Grodziskiego podjęła uchwałę nr 36N/24 w sprawie rozpatrzenia wniosku 
(protokół z głosowania imiennego radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik 
nr 15 do niniejszego protokołu. Uchwała nr 36N/24 w sprawie rozpatrzenia wniosku 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

o godzinie 1755 Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński zarządził przerwę w obradach. 
O godzinie 18°7 Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński wznowił obrady. 

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2024 
roku. 

Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2024 r. przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Zofia Owczarek. Plan kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Grodziskiego na I półrocze 2024 roku określony został uchwałą Rady Powiatu Grodziskiego 
w dniu 30 listopada 2023 roku, i obejmował: 

• kontrolę wykonania zadań na rzecz zapewnienia dostępności osobom ze szczególnymi 
potrzebami w Zespole Szkół im. Szczerkowskiego w Grodzisku Mazowieckim, 

• rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu za 2023 rok oraz informacją o stanie mienia 
komunalnego, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w oparciu o procedurę 

absolutoryjną, sporządzenie wniosku absolutoryjnego. 
Komisja Rewizyjna VI kadencji Rady Powiatu przeprowadziła kontrolę wykonania zadań na 
rzecz zapewnienia dostępności w Zespole Szkół im. Szczerkowskiego 14 lutego bieżącego 
roku. Wnioski z kontroli są zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu 
Grodziskiego. Komisja Rewizyjna VII kadencji Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 22 maja 
2024 r. rozpatrzyła i zaopiniowała sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu za 2023 rok oraz informacją o stanie imienia komunalnego, 
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opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w oparciu o procedurę absolutoryjną oraz sporządziła 
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Grodziskiego. Wniosek został 
przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym z udziałem sześciu, czyli wszystkich członków 
Komisji Rewizyjnej. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad. 7 Sprawozdania z realizacji planów pracy Komisji stałych Rady Powiatu 
Grodziskiego za I półrocze 2024 roku. 

W pierwszej kolejności sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Publicznych Małgorzata Sędzińska. 

Komisja VI kadencji opiniowała projekty uchwał dotyczące spraw finansowych, a mianowicie: 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grodziskiego, w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2024 rok, a także przygotowała sprawozdanie 
ze swojej działalności za II półrocze 2023 roku. Komisja VII kadencji na posiedzeniu w dniu 
21 maja bieżącego roku dokonała wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 
Komisji, jak również zaopiniowała następujące projekty uchwał: w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego za 2023 rok Samodzielnego Publicznego 
Specjalistycznego Szpitala im. św. Jana Pawła II w Grodzisku Mazowieckim, w sprawie oceny 
sytuacji ekonomicznej i finansowej również Szpitala Zachodniego w Grodzisku Mazowieckim, 
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum im. Anny i Jarosława 
Iwaszkiewiczów w Stawisku za 2023 rok, w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Grodziskiego, w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Grodziskiego na 2024 
rok oraz ustaliła plan pracy na II półrocze bieżącego roku. Na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 
zostały zaopiniowane zmiany w wieloletniej prognozie finansowej oraz zmiany w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. Komisja wysłuchała także informacji dotyczącej raportu o stanie Powiatu 
Grodziskiego za 2023 rok w zakresie swojego działania oraz informacji dotyczącej 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Grodziskiego w 2023 roku, jak również zaopiniowała powyższe dokumenty. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Następnie, sprawozdanie przedstawiła Wioletta Mechocka, Przewodnicząca Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa i Spraw Wiejskich. 

Plan pracy Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Spraw Wiejskich na I półrocze 
został przyjęty przez Radę Powiatu Grodziskiego uchwałą z dnia 30 listopada 2023 roku. 
Na posiedzeniach Komisji VI kadencji prezentowane były następujące sprawy: sprawozdanie 
Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Grodziskiego za 2023 rok, 
sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Spraw Wiejskich 
za II półrocze 2023 roku, stan bezpieczeństwa weterynaryjnego w Powiecie Grodziskim. 
Komisja VII kadencji na posiedzeniu w dniu 20 maja 2024 roku dokonała wyboru 
Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji, oraz ustaliła plan pracy na II półrocze 
2024 roku. Natomiast na posiedzeniu w dniu 17 czerwca bieżącego roku, po wysłuchaniu 
informacji dotyczącej raportu o stanie Powiatu Grodziskiego za 2023 rok, w zakresie swojego 
działania oraz informacji dotyczących sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

9 



z wykonania budżetu Powiatu Grodziskiego w 2023 roku, również w zakresie swojego 
działania oraz zaopiniowała przedmiotowe dokumenty. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Dalej, sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wojciech Hardt. 
Plan pracy Komisji na I półrocze bieżącego roku został przyjęty przez Radę Powiatu 
Grodziskiego poprzedniej kadencji w dniu 30 listopada 2023 roku. Komisja VI kadencji na 
swoich posiedzeniach zajmowała się sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Grodziski za rok 2023, działalnością Szpitala Zachodniego 
w Grodzisku Mazowieckim oraz sprawozdaniem z działalności Komisji za II półrocze 2023 
roku, jak również opiniowaniem projektów uchwał. Komisja VII kadencji na posiedzeniu w dniu 
21 maja bieżącego roku dokonała wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 
Komisji oraz ustaliła plan pracy na II półrocze bieżącego roku. Ponadto wysłuchała 

sprawozdania z działalności Muzeum imienia Anny i Jarosława Iwaszkiewiczów w Stawisku 
w roku 2023, jak również sprawozdania za 2023 rok z realizacji programu promocji 
zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy Powiatu Grodziskiego. Na posiedzeniu w dniu 
24 czerwca bieżącego roku Komisja wysłuchała informacji dotyczącej raportu o stanie Powiatu 
Grodziskiego za rok ubiegły w zakresie swojego działania oraz informacji dotyczącej 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Grodziskiego w 2023 roku w zakresie swojego działania, z jednoczesnym ich zaopiniowaniem. 
Ponadto Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady 
Powiatu do Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych na kadencję 
2024-2028 oraz projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy grodziskim 
Szpitalu. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Promocji Powiatu i Współpracy Europejskiej przedstawił 
jej Przewodniczący Sławomir Pietraszek. 
Plan pracy Komisji Promocji Powiatu i Współpracy Europejskiej na I półrocze został przyjęty 
przez Radę Powiatu Grodziskiego uchwałą nr 541 z dnia 30 listopada 2023 roku. Komisja VI 
kadencji na swoich posiedzeniach zajmowała się następującymi sprawami: drogami będącymi 
w zarządzie Powiatu Grodziskiego, promocją Powiatu Grodziskiego, sprawozdaniem 
z działalności Komisji w II półroczu 2023 roku, mieniem Powiatu oraz opiniowaniem projektów 
uchwał w sprawach zgodnych ze swoimi kompetencjami. Komisja VII kadencji na posiedzeniu 
w dniu 22 maja 2024 roku dokonała wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 
Komisji oraz ustaliła plan pracy na II półrocze 2024 roku. Ponadto wysłuchała informacji na 
temat pozyskiwania środków pozabudżetowych na realizację zadań Powiatu w 2023 i w 2024 
roku. Na posiedzeniu w dniu 20 czerwca bieżącego roku wysłuchała informacji dotyczących 
raportu o stanie Powiatu Grodziskiego za 2023 rok w zakresie swojego działania oraz 
informacji dotyczących sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Grodziskiego w 2023 roku, również w zakresie swojego działania 

z jednoczesnym ich zaopiniowaniem, a także zaopiniowała zmiany w uchwale budżetowej na 
2024 rok. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 
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Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte . 

Następnie sprawozdanie przedstawiła Marzena Olszewska Przewodnicząca Komisji 
Statutowo-Regulaminowej. 

Plan pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej na I półrocze 2024 roku został przyjęty uchwałą 
nr 541/LX111I23 Rady Powiatu Grodziskiego z dnia 30 listopada 2023. Komisja Statutowo
Regulaminowa VI kadencji Rady Powiatu Grodziskiego na posiedzeniach w I półroczu 
bieżącego roku zajmowała się kwestiami dotyczącymi wyborów samorządowych oraz analizą 
wykonania uchwał Rady Powiatu Grodziskiego podjętych w minionym roku kalendarzowym. 
Na posiedzeniu Komisji Statutowo-Regulaminowej VII kadencji Rady Powiatu Grodziskiego 
w dniu 20 maja 2024, zwołanym przez Przewodniczącego Rady, dokonano wyboru 
Przewodniczącego Komisji oraz uzgodniono plan pracy na II półrocze 2024. Frekwencja na 
wszystkich posiedzeniach była stuprocentowa. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte . 

Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Marcin 
Markowski. 

Do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w I półroczu bieżącego roku w miesiącu lutym wpłynęła 
petycja w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Bronisławów. 
Petycja ta została rozpatrzona na posiedzeniu Komisji w dniu 20 marca 2024 roku. Komisja 
zawnioskowała o przekazanie petycji do Zarządu Powiatu. Komisja podkreśliła, że w trosce 
o dobro mieszkańców ulicy Turkusowej, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje 
podjęcie działań mających na celu podniesienie bezpieczeństwa na tej ulicy. Na sesji w dniu 
27 czerwca bieżącego roku Przewodniczący Rady przekazał do Komisji wniosek w sprawie 
powołania w Radzie Powiatu Grodziskiego Komisji do spraw Centralnego Portu 
Komunikacyjnego oraz pomocy dla mieszkańców wywłaszczanych. Komisja ten wniosek 
procedowała 26 sierpnia, czego efektem było podjęcie na dzisiejszej sesji Rady Powiatu 
uchwały w tej sprawie. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 17 do niniejszego protokołu . 

Ad. 8 Informacje Zarządu Powiatu Grodziskiego: 

8.1 o wykonaniu uchwał Rady Powiatu Grodziskiego, 
8.2 o pracy Zarządu w okresie między sesjami. 

W punkcie tym głos zabrał Starosta Marek Wieżbicki. Starosta poinformował, że na sesji 
27 czerwca Rada Powiatu Grodziskiego podjęła 9 uchwał. Wszystkie uchwały zostały 

przekazane do Nadzoru Prawnego Wojewody Mazowieckiego, natomiast uchwały dotyczące 
spraw finansowych również do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ze strony Nadzoru 
Prawnego Wojewody Mazowieckiego było zapytanie w aspekcie uchwały w sprawie powołania 
Rady Społecznej przy Szpitalu Zachodnim bez przedstawiciela Wojewody. Po telefonicznych 
wyjaśnieniach , nie wdrożono postępowania nadzorczego. Także uznano, że jest wszystko w 
porządku. 
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Starosta również przedstawił informacje dotyczące pracy Zarządu w okresie między sesjami, 
zaś do spraw finansowych odniosła się Skarbnik Ewa Szadkowska. 
Informacje stanowią załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9 Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu Grodziskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Sławomir Kamiński poinformował, że Rada Społeczna Szpitala 
Zachodniego w dniu 31 lipca 2024 podjęła uchwałę nr 13/24, pozytywnie opiniującą przyjęcie 
przez Szpital od Fundacji Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy darowizny aparatury 
medycznej w postaci tonometru z wyposażeniem dodatkowym oraz materiałami zużywalnymi 
o łącznej wartości 24 500,00 zł. 

Następnie Przewodniczący przekazał do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pismo 
zatytułowane wniosek dotyczący decyzji Starosty Grodziskiego nr 140/22 z dnia 14 września 
2022 roku w sprawie rozbudowy drogi powiatowej nr 1504W w zakresie budowy ciągu pieszo
rowerowego ulica Widokowa, odcinek od Centralnej do Motylkowej w Radoniach. 

Przewodniczący poinformował także o zaproszeniu od WTZ Malwa Plus na jubileusz 30-lecia 
Warsztatu, który odbędzie się w dniu 22 września 2024 roku o godzinie 1300 w hali 
widowiskowo-sportowej w Grodzisku Mazowieckim. 

Ponadto Przewodniczący w imieniu Starosty i Wójta Gminy Jaktorów zaprosił na uroczyste 
obchody 80-lecia Bitwy pod Jaktorowem w dniu 29 września, w ostatnią niedzielę września, 
na godzinę 1200

. 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania. 

W punkcie tym głos zabrał radny Adam Wojdan, który odczytał treść składanej przez siebie 
interpelacji dot. wprowadzenia zniżek w taryfie przewozów GPA, dla legitymujących się 

odpowiednimi dokumentami kombatantów, weteranów działaczy opozycji 
antykomunistycznej. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiaderny zapytał, czy są jeszcze środki w PCPR na turnusy 
rehabilitacyjne? 

Starosta Marek Wieżbicki odpowiedział, że na tę chwilę nie ma, natomiast wszystko wskazuje 
na to, że jak co roku, część środków nie zostanie wykorzystana w Powiatowym Urzędzie Pracy 
i pewnie będzie propozycja skierowana do Rady, aby przesunąć środki z Urzędu Pracy do 
PCPR-u i być może zostaną one przeznaczone na turnusy rehabilitacyjne. 

Ad. 11 Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu Grodziskiego. 

Radni bez uwag przyjęli protokół z IV sesji Rady Powiatu. 

Protokół z głosowania imiennego radnych Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu. 

Ad. 12 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radni nie wnieśli spraw różnych ani wolnych wniosków. 

Ad. 13 Zamknięcie V sesji Rady Powiatu Grodziskiego. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Sławomir Kamiński o godz. 1855 

zamknął V sesję Rady Powiatu Grodziskiego. 

Protokołowała: Ewa Talarek 
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